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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 59/2022 
 

LIX sesja w dniu 19 października 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 19 października 2022 r. o godz. 09:35, a zakończono o godz. 14:06 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 radnych. Obecni: 
 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska  
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski  
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa           
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska  
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LIX sesję.  
Przystąpiono do uroczystego wręczenia stypendiów twórczych Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
następującym osobom: 
 

 Pani Magdalenie Dąbrowskiej – kategoria fotografia 

 Pani Zuzannie Całce – kategoria muzyka 

 Panu Piotrowi Sułkowskiemu – kategoria film 

 Zespołowi „MION” – kategoria muzyka 

 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad nw. projektów uchwał:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
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nabywania i wykupu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne:  
ZA (14) Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 

Wprowadzono w pkt 6.3 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 
kwietnia 2020 Rady Miejskiej w Piasecznie, zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 
r. Rady Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 r. Rady Miejskiej w 
Piasecznie oraz uchwałą 1077/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 r. Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 
kwietnia 2020 Rady Miejskiej w Piasecznie, zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 
r. Rady Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 r. Rady Miejskiej w 
Piasecznie oraz uchwałą 1077/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 r. Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Wprowadzono w pkt 6.4 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 
14, 15, 16 obr. 44 - etap 1 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 
14, 15, 16 obr. 44 - etap 1   
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (1) Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Wprowadzono w pkt 6.10 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1065/LII/2022 z dnia 25 
maja 2022 r. w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1065/LII/2022 z dnia 25 maja 
2022 r. w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Wprowadzono w pkt 6.27 
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
1) Protokół nr LVII z dnia 21.09.2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr LVII z dnia 21.09.2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Protokół przyjęto. 
 
2) Protokół nr LVIII z dnia 23.09.2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr LVIII z dnia 23.09.2022 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Protokół przyjęto. 
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3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz poruszył temat buspasa na ul. Puławskiej – buspas jest elementem polityki Warszawy, która już 
wcześniej zapowiadała wydłużenie go do granic z Piasecznem po otwarciu trasy S7. Burmistrz omówił z 
władzami Warszawy problemy związane z uruchomieniem buspasa, ponadto na wniosek władz Piaseczna 
ZTM wydłużył czas zjazdu w ul. Karczunkowską. Aby mieć argument w rozmowach z Warszawą, czekamy 
na informację, ile osób dojeżdża do Warszawy autobusami, a ile samochodami. Konkretne liczby powinny 
być znane do końca października, wtedy ew. poprosimy władze Warszawy o ograniczenie działania buspasa 
do godzin szczytu.  
 
Burmistrz poinformował, że w opracowaniu są dwa dokumenty, które wpłyną w przyszłości na komunikację 
w gminie - zachęcił radnych do zapoznania się ze strategią rozwoju metropolii warszawskiej oraz planem 
zrównoważonej mobilności miejskiej. Mieszkańcy stolicy chcą mniej hałasu i mniej samochodów, a 
mieszkańcy Piaseczna muszą dojechać do Warszawy. Jeśli mają korzystać z transportu publicznego, należy 
go wzmocnić (burmistrz podkreślił, że problemem jest jednak finansowanie).  
 
Następnie burmistrz przeszedł do tematu energii i przedstawił prezentację dotyczącą cen gazu i prądu. 

Zwrócił uwagę na drastyczne podwyżki cen od nowego roku – ceny gazu wzrosną 7-krotnie, a cena prądu 
dwukrotnie. Zgodnie z ustawą PCU nie będzie podwyższało taryfy ze wzrostem cen paliwa, ale konieczne 
jest stworzenie poduszki finansowej, ponieważ Gmina musi zapewnić spółce możliwość zakupu paliwa. 
 
Hanna Magdziarz (Samodzielne Stanowisko ds. Polityki Energetycznej) przedstawiła sytuację na rynku cen 
energii. Odniosła się do projektu Ustawy o środkach nadzwyczajnych mających na celu ograniczenie 
wysokości cen energii elektrycznej i wsparciu niektórych odbiorców w 2023 r. Ustawa wprowadza dla 
odbiorców uprawnionych cenę maksymalną energii elektrycznej w wysokości 785 zł/MWh netto (obecnie 284 
zł/MWh), przy czym cena ta nie zawiera podatku VAT, podatku akcyzowego oraz kosztów dystrybucji. Koszty 
zakupu energii w 2022 roku to dla Gminy 6,5 mln zł, natomiast prognozowane koszty na rok 2023 to 8,5 mln, 
a na rok 2024 – 18,5 mln zł (przy założeniu, że Gmina podpisze umowę z Eneą na cenę, która wynika z 
przetargu). Pani Magdziarz przedstawiła też prognozowane ceny w przypadku niepodpisania umowy z Eneą, 
a także w przypadku przejścia na umowę kompleksową. Wyraziła obawę przed najgorszym scenariuszem, 
jakim byłaby rezygnacja Enea z podpisania umowy z Gminą, co zmusiłoby Gminę do przejścia na umowy 
rezerwowe. 
 
Burmistrz Putkiewicz omówił działania związane z oszczędzaniem energii w Gminie. 
 
Następnie burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami: 
 

 złożenie życzeń w szkołach z okazji Dnia Edukacji Narodowej  

 udział w uroczystości pasowania na pierwszoklasistów w SP4 

 spotkanie z Piaseczyńską Radą Kobiet, Młodzieżową Radą Gminy i Związkiem Emerytów 

 udział w Festiwalu Pięknej Książki w Bibliotece Publicznej 

 udział w obchodach 60-lecia Zespołu Szkół Specjalnych w Pęcherach 

 udział w obchodach 100-lecia Piaseczyńskiego Sportu – Gala Kickboxingu 

 udział w 11 Biegu Złotych Liści 

 objęcie patronatem zawodów wędkarskich organizowanych przez Związek Wędkarski 

 cykl spotkań w szkołach z Anną Marią Wesołowską dot. przemocy wśród nastolatków 

 promocja książki „Łączniczka Zośki” Aleksandry Prykowskiej i Doroty Majewskiej w Muzeum Powstania 

Warszawskiego 

Burmistrz omówił trwające i zakończone inwestycje. 
 
Burmistrz przypomniał, że październik to miesiąc profilaktyki raka piersi, i zachęcił do badań. 
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4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 

Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres 21.09.2022 r. – 19.10.2022 r. 
 

 23.09.2022 – udział w sesji nadzwyczajnej 

 24.09.2022 – Trójbój KaBeR w Lasach Chojnowskich 

 25.09.2022 – VII Ogólnopolski Turniej Piłki Ręcznej „Piaseczno CUP” o Puchar Marszałka 

Województwa Mazowieckiego w CEM w Piasecznie 

 01.10.2022 – otwarcie nowej siedziby Grawitacja Sport Academy 

 15.10.2022 

 11 Bieg Złotych Liści w Parku Miejskim  

 11 Gala Kickboxingu  Piaseczno Fight Night w GOSiR 

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu 
historycznego.  

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach kierownictwa 
Gminy (online).  

 Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 
oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z Burmistrzem, brał udział  
w kontaktach z mieszkańcami.  

 Przewodniczący na bieżąco prowadził sprawy organizacyjne i współpracę z Biurem Rady Miejskiej. 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, sołtys Józefosławia, zapytała o wiaty przy ul. Geodetów – czy wiaty 
usunięte na czas remontu zostaną przywrócone po remoncie i czy są szanse na posadowienie nowych 
wiat, o co proszą mieszkańcy. 

6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do projektu 
uchwały: 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. - sesja 19.10.2022 r.  
        

Dochody       
          

Lp. Dział 
Rozdzia

ł 
Paragra

f 
JR 

Zwiększeni
e 

Zmniejszeni
e Uzasadnienie 

1 600 60004 6257 FZ   77 136 zł Na wniosek Referatu 
Pozyskiwania Funduszy 
Zewnętrznych zmniejsza się 
dochody w rozdziałach: 
60004, 75023,75075, 
75495,80104, 80148 oraz 
92116 o kwotę 1 217 902 zł  
na dotacji celowej w ramach 
programów finansowanych 
z udziałem środków 

2 750 75023 2057 FZ   8 000 zł 

3 750 75023 6257 FZ   8 400 zł 

4 750 75075 2057 FZ   16 520 zł 

5 750 75075 6257 FZ   39 025 zł 

6 754 75495 2057 FZ   39 883 zł 

7 754 75495 6257 FZ   729 597 zł 

8 801 80104 2057 FZ   24 572 zł 

9 801 80104 6257 FZ   59 760 zł 
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10 801 80148 2057 FZ   18 951 zł europejskich oraz środków, 
o których mowa w art. 5 
ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, 
lub płatności w ramach 
budżetu środków 
europejskich, realizowanych 
przez jednostki samorządu 
terytorialnego (§2057 oraz 
§6257). Zmniejszenie 
dochodu dotyczącego 
projektu Poprawa 
efektywności i dostępności 
e-usług w Gminie Piaseczno 
wynika z nierozliczenia 
refundacji w 2022 roku oraz 
przedłużenia terminu 
realizacji projektu. 

11 801 80148 6257 FZ   156 858 zł 

12 921 92116 6257 FZ   39 200 zł 

13 700 70005 0470 GGG 50 000 zł   

Zwiększa się dochody na 
wpływach z opłat za trwały 
zarząd, użytkowanie 
i służebności w związku z 
przeprowadzoną analizą 
dochodów. 

14 851 85195 6090 KB 55 000 zł   

Zwiększa się dochody na 
środkach z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19 
na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji 
i zakupów inwestycyjnych 
związanych 
z przeciwdziałaniem COVID-
19 w związku z otrzymaną w 
roku 2022 nagrodą w 
konkursie "Gmina na Medal 
#SzczepimySię" z 
przeznaczeniem na Zakup 
samochodu na działania 
kryzysowe. 

15 852 85295 2180 KB 
1 313 780 

zł 
  

Zwiększa się dochody 
w związku z przekazanymi 
środkami z Funduszu 
Przeciwdziałania  COVID-19 
w celu realizacji Ustawy 
z dnia 05.08.2022 r. 
o dodatku węglowym oraz 
kosztów obsługi 
w wysokości 2%. 
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16 900 90095 2710 FZ   10 000 zł 

Na wniosek Referatu 
Pozyskiwania Funduszy 
Zewnętrznych zmniejsza się 
dochody w związku 
z odstąpieniem od realizacji 
umowy o udzieleniu pomocy 
finansowej ze środków 
własnych budżetu 
Województwa 
Mazowieckiego z uwagi na 
brak możliwości realizacji 
zadania: Zakup elementów 
małej architektury z 
przeznaczeniem na działkę 
sołecką nr 9 w sołectwie 
Łbiska w ramach programu 
Mazowiecki Instrument 
Aktywizacji Sołectw 
Mazowsze 2022- Mazowsze 
dla Sołectw 2022. W okresie 
realizacji projektu nie uda 
się zaktualizować planu 
zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru, 
na którym zadanie miało być 
realizowane. 

Razem: 
1 418 780 

zł 
1 227 902 zł 

  

           
 

Wydatki bieżące       

          

Lp. Dział 
Rozdzia

ł 
Paragra

f 
JR 

Zwiększeni
e 

Zmniejszeni
e Uzasadnienie 

1 600 60002 4270 IT 50 000 zł   

Zwiększa się wydatki na 
zakupie usług remontowych 
ze względu na zwiększone 
potrzeby remontowe taboru 
kolei wąskotorowej. 

2 600 60016 4270 IDR 150 000 zł   

Zwiększa się wydatki na 
zakupie usług remontowych 
w związku z remontem 
chodnika na ul.Władysława 
Broniewskiego w Piasecznie 
ze względu na zły stan 
nawierzchni, która zagraża 
bezpieczeństwu 
mieszkańców. 

3 700 70005 4580 INW 21 197 zł   Zwiększa się wydatki o 
kwotę 61 797 zł na 
pozostałych odsetkach, 
karach i odszkodowaniach 
wypłacanych na rzecz osób 
fizycznych oraz kosztach 
postępowania sądowego 

4 700 70005 4590 INW 38 800 zł   

5 700 70005 4610 INW 1 800 zł   
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i prokuratorskiego w związku 
z wypłatą dotycząca 
wyroków zasądzających od 
Gminy Piaseczno w/w 
kwotę, sygnatura akt: I C 
2215/15 oraz XXVII Ca 
481/22. 

6 754 75495 4017 IM   1 462 zł Zmniejsza się wydatki roku 
2022 jednocześnie 
zwiększając wydatki roku 
2023 w wysokości 2 277 zł 
w rozdziale 75495 
na wynagrodzeniach 
osobowych pracowników, 
składkach na ubezpieczenia 
społeczne oraz składkach 
na Fundusz Pracy 
oraz Fundusz Solidarnościo
wy w związku z 
przedłużonym terminem 
trwania projektu  „Poprawa 
efektywności i dostępności 
e-usług w Gminie 
Piaseczno". 

7 754 75495 4019 IM   366 zł 

8 754 75495 4117 IM   313 zł 

9 754 75495 4119 IM   79 zł 

10 754 75495 4127 IM   45 zł 

11 754 75495 4129 IM   12 zł 

12 801 80101 4580 INW 33 248 zł   Zwiększa się wydatki w 
wysokości 117 349 zł na 
pozostałych odsetkach, 
karach, odszkodowaniach 
i grzywnach wypłacanych 
na rzecz osób prawnych 
i innych jednostek 
organizacyjnych oraz 
kosztach postępowania 
sądowego i prokuratorskiego 
w związku wypłatą 
dotyczącą wyroku sygnatura 
akt: IX GC 2286/18. 

13 801 80101 4600 INW 66 938 zł   

14 801 80101 4610 INW 17 163 zł   

15 852 85295 3110 
MGOP

S 
1 288 020 

zł 
  

Zwiększa się wydatki 
w wysokości w wysokości 1 
313 780 zł w związku z 
przekazanymi środkami z 
Funduszu Przeciwdziałania  
COVID-19 w celu realizacji 
Ustawy z dnia 05.08.2022 r. 
o dodatku węglowym oraz 
kosztów obsługi 
w wysokości 2%. 

16 852 85295 4010 
MGOP

S 
21 260 zł   

17 852 85295 4110 
MGOP

S 
3 660 zł   

18 852 85295 4120 
MGOP

S 
521 zł   

19 852 85295 4710 
MGOP

S 
319 zł   
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20 900 90095 4210 UTP   10 000 zł 

Zmniejsza się wydatki 
w związku z odstąpieniem 
od realizacji umowy 
o udzieleniu pomocy 
finansowej ze środków 
własnych budżetu 
Województwa 
Mazowieckiego z uwagi na 
brak możliwości realizacji 
zadania: Zakup elementów 
małej architektury z 
przeznaczeniem na działkę 
sołecką nr 9 w sołectwie 
Łbiska w ramach programu 
Mazowiecki Instrument 
Aktywizacji Sołectw 
Mazowsze 2022- Mazowsze 
dla Sołectw 2022. W okresie 
realizacji projektu nie uda 
się zaktualizować planu 
zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru, 
na którym zadanie miało być 
realizowane. 

21 600 60016 4270 IT   4 435 zł 

Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Julianów 
zmniejsza się wydatki na 
zadaniu w ramach funduszu 
sołeckiego "Drobne naprawy 
nawierzchni dróg i 
chodników" (4 435 zł). 
Środki w wysokości 4 435 zł 
przeznacza się na 
zwiększenie wydatków na 
nowo utworzonym zadaniu 
"Utworzenie strony 
internetowej i systemu 
komunikacji z mieszkańcami 
sołectwa". 

22 750 75075 4300 BPK 4 435 zł   

23 600 60016 4270 IT 14 355 zł   Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Siedliska 
rezygnuje się z realizacji 
zadań w ramach funduszu 
sołeckiego "Organizacja 
imprezy edukacyjno-
kulturalnej dla mieszkańców 
" (8 000 zł), "„Sprzątanie 
świata” utrzymanie porządku 
na terenie sołectwa - piknik 
z nagrodami dla dzieci" (1 
500 zł) oraz "Poprawa 
bezpieczeństwa i 
doposażenia placu zabaw 
poprzez montaż urządzeń 
siłowni plenerowej oraz 

24 750 75075 4090 BPK   150 zł 

25 750 75075 4170 BPK   2 000 zł 

26 750 75075 4210 BPK   500 zł 

27 750 75075 4300 BPK   5 350 zł 

28 900 90026 4210 GO   1 500 zł 

29 900 90095 4300 UTP   4 855 zł 
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oświetlenia " (4 855 zł). 
Środki w wysokości 14 
355 zł przeznacza się na 
zwiększenie wydatków na 
zadaniu "Naprawa dróg 
gminnych, w tym 
rozplantowanie tłucznia 
kamiennego ". 

Razem: 
1 711 716 

zł 
31 067 zł 

  

           
 

Wydatki 
majątkowe       
          

Lp. Dział 
Rozdzia

ł 
Paragra

f 
JR 

Zwiększeni
e 

Zmniejszeni
e Uzasadnienie 

1 750 75075 6067 IM   39 025 zł 

ZADANIE: Zakup aplikacji 
dla uczniów szkół 
podstawowych w ramach 
projektu e-usług                                                                          
UZASADNIENIE: Przesuwa 
się środki na realizację 
zadania "Zakup aplikacji dla 
uczniów szkół 
podstawowych w ramach 
projektu e-usług" w ramach 
projektu "Poprawa 
efektywności i dostępności 
e-usług w Gminie 
Piaseczno" w wysokości 
60001,00zł z  roku 2022 na 
rok 2023. Jednocześnie w 
związku ze wzrostem cen 
rynkowych dotyczących 
wykonania takiego typu 
aplikacji zwiększa się środki 
na realizację zadania w roku 
2023 o kwotę 90036,00zł.  

2 750 75075 6069 IM   20 976 zł 

3 754 75495 6067 IM   58 560 zł 

ZADANIE: Zakup systemu 
dyspozytorskiego                                                                       
UZASADNIENIE: Zmniejsza 
się wydatki na zadaniu 
"Zakup systemu 
dyspozytorskiego" w kwocie 
90036,00zł. Środki 
przeznacza się na 
zwiększenie wydatków w 
roku 2023 na zadniu  "Zakup 
aplikacji dla uczniów szkół 
podstawowych w ramach 
projektu e-usług" w ramach 
projektu "Poprawa 
efektywności i dostępności 

4 754 75495 6069 IM   31 476 zł 
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e-usług w Gminie 
Piaseczno". 

5 754 75421 6060 ADK 55 000 zł   

ZADANIE: Zakup 
samochodu na działania 
kryzysowe.                                                                       
UZASADNIENIE: Środki 
finansowe otrzymane w 
2022r.  w konkursie " Gmina 
na Medal #SzczepimySię" 
przeznacza się w kwocie: 
55.000,00 zł. na zakup 
samochodu na potrzeby 
działań kryzysowych 
związanych z COVID. 

6 801 80101 6050 INW   109 482 zł 

ZADANIE: SP Józefosław - 
rozbudowa placu zabaw - 
Budżet Obywatelski                                                                            
UZASADNIENIE: Wnioskuje 
się o przeniesienie środków 
finansowych na realizację 
Zadania z roku 2022 na 
2023 ze względu na brak 
możliwości wykonania 
zadania w roku bieżącym.  
Sześciokrotne publikowanie 
zapytanie nie skutkowało 
wybraniem Wykonawcy, 
który spełniłby kryteria 
zapytania. 

7 900 90004 6050 INW   402 318 zł 

ZADANIE:  Rewaloryzacja 
Parku Rostworowskich w 
Złotokłosie.                                                                          
UZASADNIENIE:  W 
związku z potrzebą 
rozstrzygnięcia 
postępowania 
przetargowego, wnioskuje 
się o przesunięcie części 
środków z roku 2022 na rok 
2023, celem zawarcia 
umowy.  

Razem: 55 000 zł 661 837 zł   

        
Zmiana uzasadnienia do zadania: "Ulica Wschodnia i ulica Rzeczna w Henrykowie-Urocze i w Złotokłosie" 
(załącznik "Wykaz zadań inwestycyjnych na rok 2022" ), które otrzymuje brzmienie: Na ww. zadanie w roku 
2022 r. przeznaczono kwotę  129 150 zł oraz 2 250 000 zł na rok 2023.  Gmina na tym zadaniu ma zawartą 
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umowę na wykonanie wielobranżowej dokumentacji projektowej na kwotę 129 150 zł, w tym mieści się 
zapłata za nadzór autorski w wysokości 12 915 zł, który będzie zapłacony po wykonaniu robót budowlanych, 
więc dopiero w roku 2023. Dodatkowo w związku z zamiarem rozstrzygnięcia przetargu na wyłonienie 
Wykonawcy robót na zadanie "Poprawa bezpieczeństwa na drogach wokół szkoły - SP Złotokłos" zachodzi 
konieczność przekazania brakującej kwoty tj. 1 690 000 zł. W związku z powyższym zasadne jest 
zmniejszenie  planu wydatków na tym zadaniu w roku 2022 o środki w wysokości 12 915 zł i zwiększenie o 
tą kwotę planu budżetu na rok 2023, celem zapłaty za nadzór autorski.  Jednocześnie należy zmniejszyć 
dodatkowo plan budżetu na rok 2023 na tym zadaniu o kwotę 1 690 000 zł, którą  przekazuje się na poczet 
zadania "Poprawa bezpieczeństwa na drogach wokół szkoły - SP Złotokłos".  
 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.1 i 6.2. 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla zadań z zakresu 
sportu dla projektu uchwały z poz. 6.1 i 6.2. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Uchwała została podjęta. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. z 
późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę wynikającą z podjętej 
uchwały budżetowej. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Sportu. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. z 
późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Uchwała została podjęta. 



 Protokół z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 19 października 2022 r. 

 

13/25 

 

3) W sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji. Dodał, że 
projekt jest wyrazem odpowiedzialności Gminy, a podjęcie uchwały nie oznacza, że obligacje muszą zostać 
wyemitowane. Przedstawił prezentację i wyjaśnił, że przy spadku dochodów z PIT oraz wzroście kosztów 
należy się zabezpieczyć, aby samorząd był w stanie realizować swoje zadania. Zaznaczył, że mając na 
uwadze odpowiedzialność za finanse Gminy nie wyobraża sobie, aby zagłosować przeciwko tej uchwale.  
 
Głos zabrał radny Michał Mierzwa, który wyraził zaskoczenie projektem uchwały. Poinformował, że na 
ostatniej Komisji Finansów i Inwestycji pani skarbnik była przeciwna emisji obligacji, argumentując, że 
mogłyby się pojawić zarzuty o niegospodarność. Wyraził opinię, że uchwała stanowi zagrożenie dla finansów 
Gminy, i podkreślił, że klub PIS jest przeciwny jej podjęciu. Spytał też, jaka kara umowna grozi Gminie z 
tytułu zerwania umowy z Enea – przewodniczący Piotr Obłoza odpowiedział, że tego typu pytania należy 
zadawać na komisjach. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska wyjaśniła, że państwo dopuściło emisję obligacji na wydatki bieżące – Ustawa 
o finansach publicznych przewiduje taki sposób finansowania. Przyznała, że była przeciwna emisji obligacji, 
ale w dniu komisji dostała informację, że dochody Gminy z tytułu podatku PIT zostaną drastycznie 
zmniejszone, co spowoduje niedobór operacyjny w kwocie 70 mln zł. Jeśli Gmina nie podejmie działań, 
będzie musiała zrezygnować z części usług na rzecz mieszkańców.  
 
Głos zabrał burmistrz Daniel Putkiewicz, który zaznaczył, że mieszkańców przybywa, a Gmina musi 
realizować swoje zadania. Wymienił wydatki na transport publiczny oraz budowę i utrzymanie dróg.  
 
Radny Artur Maicki zauważył, że pan Michał Mierzwa nie skupił się na istocie problemu, czyli zmniejszonych 
dochodach Gminy oraz potrzebach mieszkańców. Wyjaśnił też, że na piątkowej Komisji Finansów i Inwestycji 
pani skarbnik zapowiedziała, że sytuacja zostanie przeanalizowana i tak się stało. 
 
Radny Michał Rosa wyraził opinię, że w obliczu piątkowej informacji o zmniejszonych dochodach należało 
zaproponować rozwiązanie, i poprosił radnych PIS o ich propozycje rozwiązań. 
 
Radny Michał Mierzwa poruszył temat złożonego przez Klub PiS wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej w 
związku z budową buspasa na ul. Puławskiej. Przewodniczący Piotr Obłoza wyjaśnił, że wniosek podpisało 
tylko 5 osób, natomiast zgodnie ze Statutem Gminy powinna go podpisać co najmniej ¼ ustawowego składu 
Rady. 
 
Radna Hanna Krzyżewska przypomniała, że uchwała upoważnia, a nie zobowiązuje do emisji obligacji. 
Złożyła też wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Uchwała została podjęta. 
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1. Wniosek o zamknięcie listy mówców 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o zamknięcie listy mówców.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (6) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (2) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
4) W sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 Rady Miejskiej w Piasecznie, 
zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. Rady Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 
796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 r. Rady Miejskiej w Piasecznie oraz uchwałą 1077/LIV/2022 z 
dnia 13 lipca 2022 r. Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy 
Konstancin-Jeziorna 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 Rady Miejskiej w Piasecznie, 
zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. Rady Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 
796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 r. Rady Miejskiej w Piasecznie oraz uchwałą 1077/LIV/2022 z 
dnia 13 lipca 2022 r. Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy 
Konstancin-Jeziorna.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do Porozumienia 
Międzygminnego z dnia 31 marca 2022 roku z Miastem Stołecznym Warszawa, dotyczącego wykonywania 
lokalnego transportu zbiorowego łączącego Gminę Piaseczno z Warszawą 
 
Bogdan Krawczyk zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej dla projektów uchwał z poz. 6.5 oraz 6.11-6.26. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa dla projektów uchwał z poz. 6.5 oraz 6.6. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji dla projektów uchwał z poz. 6.5, 6.16 oraz 6.26. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do Porozumienia 
Międzygminnego z dnia 31 marca 2022 roku z Miastem Stołecznym Warszawa, dotyczącego wykonywania 
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lokalnego transportu zbiorowego łączącego Gminę Piaseczno z Warszawą.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie ogłoszenia zasad postępowania w sprawach udzielania dotacji celowych, o których mowa w 
art. 22 ustawy o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych 
 
Tadeusz Tomczyk, Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego, Spraw Obronnych i Ochrony 
Przeciwpożarowej, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ogłoszenia zasad postępowania w sprawach udzielania dotacji celowych, o których mowa w art. 
22 ustawy o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno 
dla rejonu centrum miasta – Etap II 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
 
Ewa Urbańska, przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.8, 6.9, 6.10, 6.16 i 6.26. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do projektu planu, 
przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu centrum miasta – Etap II.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (15) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
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BRAK GŁOSU (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Rozstrzygnięcie Burmistrza zostało przyjęte. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla 
rejonu centrum miasta – Etap II.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Uchwała została podjęta. 
 
8) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna – dla obszaru części działki nr ewid. 2 obr. 44, uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę polegającą na usunięciu fragmentu „i 15” w pierwszym wersie pierwszego akapitu. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna – dla obszaru części działki nr ewid. 2 obr. 44, uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (4) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Uchwała została podjęta. 
 
9) W sprawie zmiany Uchwały Nr 762/XXXVI/2021 z dnia 17 marca 2021 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla terenu 
dworca PKP 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
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Radna Beata Walczak poprosiła, aby w razie podjęcia uchwały radni oraz zarząd Gminy uwzględnili uwagi 
mieszkańców podczas procedowania planu zagospodarowania. Pani Pakulińska-Attia poinformowała, że 
rozpoczęły się konsultacje społeczne dot. wstępnych projektów zagospodarowania przestrzennego. Analizy 
urbanistyczne wykazały, że granice należy skorygować. Radna Magdalena Woźniak podkreśliła, że 
połączenie planu dla części wschodniej i zachodniej budzi kontrowersje. Pani Pakulińska-Attia 
odpowiedziała, że w uchwale chodzi o skorygowanie granic, jeszcze nie o ustalenia urbanistyczne. Radny 
Michał Rosa poinformował o petycji, która wpłynęła wczoraj od mieszkańców w tej sprawie, oraz poprosił o 
zweryfikowanie, czy mieszkańcy dostali odpowiedź na petycję złożoną 30.11.2021 r. Anna Pakulińska-Attia 
wyjaśniła, że wnioski i petycje są weryfikowane przez projektantów - opracowują oni raport, który następnie 
zostaje upubliczniony. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz powiedział, że teren PKP nie ma planu miejscowego, a wszystko co na nim 
powstanie, będzie miało wpływ na południową część gminy. Podkreślił, że obecnie na tym terenie jest 
prowadzona działalność usługowa oraz produkcyjna i należy rozstrzygnąć, jakie ma być jego przeznaczenie.  
 
W dalszej dyskusji wzięli udział: radna Ewa Urbańska i radny Michał Rosa. Anna Pakulińska-Attia udzieliła 
odpowiedzi i wyjaśnień na zapytania radnych. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały Nr 762/XXXVI/2021 z dnia 17 marca 2021 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla terenu 
dworca PKP  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (4) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
 
Uchwała została podjęta. 
 
10) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 
2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44 - etap 1 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 
2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44 - etap 1 .  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Piotr Jakubowski 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Przerwa w obradach godz. 12:50  
Wznowienie obrad po przerwie godz. 13:11 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza wznowił obrady, radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. 
Przewodniczący stwierdził kworum. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na działkę 
oznaczoną nr 88/33, obr. Bobrowiec gm. Piaseczno położoną przy ul. Skalnej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały i zgłosiła autopoprawkę polegającą na dodaniu powierzchni działki. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa dla uchwał z pozycji 6.11-6.26. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na działkę oznaczoną nr 
88/33, obr. Bobrowiec gm. Piaseczno położoną przy ul. Skalnej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (7) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS gm. Piaseczno położonej przy ul. Przelotowej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS gm. Piaseczno położonej przy ul. Przelotowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (5) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 35, 
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obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 35, obr. 
Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 55/5, obr 5 m. Piaseczno położonej przy skrzyżowaniu ul. Mleczarskiej i ul. Energetycznej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 55/5, obr 5 m. Piaseczno położonej przy skrzyżowaniu ul. Mleczarskiej i ul. Energetycznej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 67/6, obr. 54 m. Piaseczno położonej przy ul. Chopina 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 67/6, obr. 54 m. Piaseczno położonej przy ul. Chopina.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności części nieruchomości położonej w obrębie 3 
miasta Piaseczno, stanowiącej własność Gminy Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Finansów i Inwestycji, 
Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności części nieruchomości położonej w obrębie 3 
miasta Piaseczno, stanowiącej własność Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 41/10, obr. 
12, położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 41/10, obr. 12, 
położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta. 
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18) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 14, obr. 69 
położonej w Piasecznie przy ul. Skrzetuskiego 25 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 14, obr. 69 
położonej w Piasecznie przy ul. Skrzetuskiego 25.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
19) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 43, 2/79 i 2/80 oraz 
działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie w rejonie ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 43, 2/79 i 2/80 oraz 
działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie w rejonie ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
20) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 39, obr. 56 
położonej w Piasecznie przy ul. Jerozolimskiej 16 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 39, obr. 56 
położonej w Piasecznie przy ul. Jerozolimskiej 16.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
21) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 56, obr. 56 
m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 2 i 4 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 56, obr. 56 m. 
Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 2 i 4.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
22) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 48/2, obr. 24, m. Piaseczno położonej przy ul. Chyliczkowskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 48/2, obr. 24, m. Piaseczno położonej przy ul. Chyliczkowskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
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ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
23) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 30 i części 
działki nr 74, obr. 54, położonych w Piasecznie przy ul. Mickiewicza 17 i 37 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 30 i części 
działki nr 74, obr. 54, położonych w Piasecznie przy ul. Mickiewicza 17 i 37.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
24) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ozn. nr 246/19, obr. 
24 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ozn. nr 246/19, obr. 24 
m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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25) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek ozn. nr 83/3, nr 
84/8, nr 89 i nr 90, obr. 33 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek ozn. nr 83/3, nr 84/8, nr 89 
i nr 90, obr. 33 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
26) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 373/18 oraz udziału w prawie własności 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działki ewidencyjne nr: 75/30, 75/32, 75/57, 76/14, 367/1, 367/5, 
373/10, 373/34, wszystkie działki położone w miejscowości Józefosław 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Finansów i Inwestycji, 
Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 373/18 oraz udziału w prawie własności 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działki ewidencyjne nr: 75/30,75/32,75/57,76/14, 367/1, 367/5, 
373/10,373/34, wszystkie działki położone w miejscowości Józefosław.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (4) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Wojciech Ołdakowski, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
27) W sprawie zmiany uchwały nr 1065/LII/2022 z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie Planu Pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2022 r. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza zreferował projekt uchwały – powodem jej podjęcia jest konieczność 
rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną zarządzenia o przekazaniu informacji Rzecznika Dyscypliny 
Finansów Publicznych z 5.10.2022 r. 



 Protokół z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 19 października 2022 r. 

 

25/25 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1065/LII/2022 z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie Planu Pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (4) Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Katarzyna Wypych 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza zwrócił się do przewodniczących komisji Rady Miejskiej o rozważenie 
organizowania stacjonarnych komisji, tak aby nie było nieścisłości, które mogą się pojawiać podczas komisji 
zdalnych.  
 
Radny Paweł Poncyljusz zapytał, czy Gmina będzie dystrybuować węgiel. 
Radna Renata Mirosław zaapelowała do burmistrza o dalsze działania w sprawie buspasa. 
Radny Wojciech Ołdakowski poparł konieczność działań w sprawie buspasa. 
Radna Beata Walczak spytała, czy sprowadzając węgiel, robi się ekspertyzę co do jego jakości. 
Radna Hanna Krzyżewska spytała, czy na terenie gminy i powiatu są schrony i w jakim są stanie. 
Radna Joanna Morawska zwróciła uwagę na szkodliwość palenia węglem i złą jakość dystrybuowanego 
węgla. Zaapelowała o sprawdzanie certyfikatów przez gminę oraz informowanie mieszkańców o złej jakości 
części surowca. 
 
Burmistrz zauważył, że projekt ustawy w sprawie dystrybucji węgla jest jeszcze w sejmie i nie wiadomo, czy 
samorządy będą go dystrybuować. Poinformował, że poprosił prezesa PUK-u o przeanalizowanie możliwości 
dystrybucji węgla przez spółkę. Zaznaczył, że obecna cena brutto węgla to ok. 3000 zł, zatem nie jest ceną 
okazyjną dla mieszkańców. Odnosząc się do kwestii badania jakości węgla, odpowiedział, że należy odróżnić 
handel od dystrybucji – Gmina nie ma specjalistów, którzy mogliby ocenić jakość węgla, dlatego trudno jej 
wziąć odpowiedzialność za towar. Gmina nie będzie miała wpływu na to, skąd i jaki węgiel dostanie.  
 
Odnosząc się do sprawy schronów, burmistrz wyjaśnił, że miasta na prawach powiatu mają dostęp do 
ewidencji budynków i gruntów w zakresie podziemnych kondygnacji – dzięki temu mogły zinwentaryzować 
tymczasowe miejsca schronień, czyli piwnice i garaże podziemne. Gmina wystąpiła do Powiatu o dostęp do 
bazy lub gotową inwentaryzację, ale taki dostęp wiąże się z dużymi kosztami. Gmina skierowała do 
Wojewody zapytanie, na jakich warunkach może otrzymać informacje. 
  
Na zakończenie burmistrz poinformował o planowanym na 27 października otwarciu Przystani pod Klonami. 
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 59 sesję o godz. 14:06. 
  
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


